
 

Aargab af 1976 og Vejlaug af 2005 

 

Referat fra generalforsamlingen i 

Vejlauget 

Lørdag den 13.05.2023 

Der var velkomst ved formand Leif S. Andersen, han foreslog advokat Jørgen Iversen som 

dirigent, der kom ikke andre forslag, så Jørgen var valgt som dirigent. Dirigenten konstaterede 

at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og dermed beslutningsdygtig. 

Jørgen Iversen kunne meddele at vi var 75 stemmeberettigede, da der kom 4 nye som ikke er 

medlem af grundejerforeningen. 

Han gennemgik følgende dagsorden: 

1. Valg af Dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om Vejlaugets virksomhed i det forløbende regnskabsår. 

3. Fremlæggelse af årsregnskab 2022 til godkendelse. 

4. Fremlæggelse af budget for næste regnskabsår til godkendelse, herunder 

fastsættelse af medlemskontingent i 2024. 

5. Valg af medlem til bestyrelsen: 

På valg Kim Morgenstjerne 

6. Valg af suppleant til bestyrelsen: 

På valg Ib Stær 

7. Valg af 2 revisorer: 

Jan Hedegaard og Inger Marie Jensen 

8. Eventuelt 

 

Herefter gik vi videre til næste punkt. 

Punkt 2. 

 

Formanden aflagde beretning for 2022 og kunne fortælle at kommunen vil overdrage 

Vestkyststien til grundejerne den 1. jan. 2024, det vil betyde alle stikveje i vores område.   

Man kæmper lidt med ejeren af den tidligere FDM campingplads, for at få hende til at rense 

deres drænrør så vandet kan komme vær fra området, kommunen er orienteret. Efter 

aflæggelse af beretningen var der en del debat om vejenes dårlige tilstand og manglende 

vedligeholdelse især stamvejen, men det er endnu kommunen der skal vedligeholde den. 

Herefter blev beretningen godkendt. 

 

Punkt 3.  

Karsten fremlagde regnskabet, som på nuværende tidspunkt ser nogenlunde ud.                                                                                                     

Regnskabet blev godkendt. 
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Punkt 4. 

 

Karsten gennemgik budgettet for 2024. Da vi kommer til at stå for al vedligeholdelse af stamvej 

samt stikveje i 2024, forslog han et kontingent på kr. 650,00. Der kom også en forslag på 

kr.850,00 fra Knud Kølbæk, efter en kort debat trak han sit forslag. 

Derefter blev kassererens forslag på kr. 650,00 vedtaget. 

 

Herefter debat: 

Henrik Lützen og Heidi Rasmussen: 

Om skriftlige afstemninger: 

Forslaget blev frafaldet da bestyrelsen ville udlevere farvede stemmesedler som kunne bruges 

vedafstemninger ved håndsoprækning. 

Om GDPR kursus til bestyrelsen: 

Forslag frafaldet. 

Om kommunikationskursus til bestyrelsen: 

Forslag blev trukket. 

Om vedligeholdelse og oprensning af grøfter: 

Forslag blev trukket. 

Knud Kølbæk: 

Ændring af formålsparagraf § 2, så Vejlaugets formål vejvedligeholdelse skal omfatte grus og 

afvanding. 

Forslaget kom til afstemning og 19 stemte for, 33 imod og en stemte blank, så det blev ikke 2/3 

flertal, så forslaget blev ikke vedtaget. 

Et forslag om Vejlauget ønsker at modtage lån fra Grundejerforeningen. 

Forslaget blev trukket. 

 

Punkt 5. 

Valg til bestyrelsen: 

Kim Morgenstjerne: Genvalgt. 

Punkt 6. 

Valg af bestyrelsessupleant: 

Ib Stæhr: Genvalgt. 
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Punkt 7. 

Valg af 2 revisorer: 

  Jan Hedegaard: Genvalgt. 

Inge Marie Jensen: Genvalgt. 

 

Punkt 8. 

Bestyrelsen blev op fordret til at undersøger andre entreprenører om tilbud på pris til 

vedligeholdelse og vores veje. 

Der blev foretaget en vejledende afstemning af Knud Kølbæks forslag til finansiering af 

dræningsprojekt. 

Afstemningen foregik ved håndsoprækning hvor vi brugte de farvede stemmesedler, og der var 

8 stemmer for og 29 imod 

  

 

Ref. 

Hans Peter Sørensen 

14.06.2023           


